
İNGİLİZCE KELİME TÜRKÇE KARŞILIĞI 

archer okçu 

archery okçuluk 

backpack sırt çantası 

be fond of -e düşkün olmak 

be keen on -e düşkün olmak 

Boring* sıkıcı 

burn yanmak, yakmak 

campfire kamp ateşi 

Can’t help Kendini alıkoyamamak 

can’t stand* tahammül edememek, katlanamamak 

chat sohbet etmek 

compass pusula 

countryside kırsal bölge 

energetic enerjik 

equipment araç-gereç, malzeme, ekipman 

Exciting* heyecan verici 

Daily routine Günlük rutin 

feed beslemek 

fit zinde 



fizzy drink gazlı içecek 

fresh-squeezed taze sıkılmış 

fun zevkli, eğlenceli 

gain kazanmak, elde etmek 

go shopping alışverişe gitmek 

goal gol, sayı, hedef 

greet selamlaşmak, selam vermek, karşılaşmak 

Hang out Takılmak (arkadaşlarla) 

Hardly ever Neredeyse hiç (olumsuz anlam) 

harmonic uyumlu 

Healthy* sağlıklı 

in a hurry telaş içinde 

indoor activities kapalı alan aktiviteleri 

insult hakaret etmek, aşağılamak 

interested in* ilgi duymak 

impressive etkileyici 

language dil, lisan 

lend ödünç vermek 

map harita 

match kibrit 



news haber 

on foot yaya olarak, yürüyerek 

outdoor activities açıkhava aktiviteleri 

pay attention dikkate almak, kulak vermek 

pick up almak (bir yere gelip/gidip birini) 

pitch kurmak 

pocketknife çakı 

prepare hazırlamak 

relaxing dinlendirici, rahatlatıcı 

reward ödül 

Ridiculous* gülünç, saçma 

rope ip 

rugby ragbi 

serious ciddi 

set goal hedef belirlemek 

skate paten kaymak 

skydiving hava dalışı 

sleeping bag uyku tulumu 

snob burnu havada 

Speak* konuşmak 



surf the internet / surf on the net internette gezinmek 

survey araştırma, anket 

teenager genç, ergen 

tent çadır 

terrific müthiş, olağanüstü 

torch el feneri 

traditional meal geleneksel yemek 

training idman, egzersiz, antrenman 

Trendy* modaya uyan, son moda 

Unbearable* katlanılmaz, dayanılmaz 

Vacation* tatil 

what’s up? n’aber? 

  

Have breakfast/lunch/dinner Kahvaltı etmek/ öğle-akşam yemeği yemek 

Watch TV programmes/movie TV programı/film izlemek 

Go to bed Yatmak 

Get up / wake up Uyanmak / Kalkmak 

Arrive home from school Okuldan eve gelmek 

Do exercise Egzersiz yapmak 

Get dressed Üstünü giymek 



Not 1: Renkli yazılmış kelimeler ünitenin önemli kelimelerindendir. *’lı 

kelimeler daha önceki sınavlarda en az 3 kere çıkmıştır.  

Not 2: Ünite günlük rutinleri içeren bir ünite olduğu ve aslında okuyacağınız 

bütün paragraf sourlarının temelini oluşturduğu için burdaki kelimeler 

haricinde defterinizde ve kitabınızdaki kelimeleri de dikkatle inceleyin ve 

öğrenin lütfen !!  

Go camping/bowling Kampa/Bowlinge gitmek 

Wash hands and face Elini yüzünü yıkamak 

Join/ Follow after-school activities Okul sonrası aktivitelere katılmak/takip etmek 

Take ... classes (at school) (okulda) .... dersi almak 

Spend time with family Aile ile vakit geçirmek 

Chat with friends online Arkadaşlarla internetten sohbet etmek 

Go skydiving Gökdalışı yapmak 

Swim Yüzmek 

Do homework Ödev yapmak 

Attend calligraphy classes Kaligrafi (güzel yazı) dersine katılmak 

Practice skating Paten sürme pratiği yapmak 

Feed the dog Köpek beslemek 

Listen to music Müzik dinlemek 

Read newspaper/a book Gazete/kitap okumak 

Ride a bike Bisiklet sürmek 

Play tennis/football/rugby Tenis/fotbol/Rugby oynamak 

Do karate Karate yapmak 



UNIT – 2 TEEN LIFE DİL BİLGİSİ KONU ANLATIMI 

1) SIMPLE PRESENT TENSE (GENİŞ ZAMAN)  

 Simple present tense / geniş zaman, sürekli yapılan veya alışkanlık haline 
gelmiş eylemleri anlatırken kullanılır. 

Example(s) / Örnek(ler) 
» They go to Uludağ every winter. ( Onlar,her kış Uludağ’a gider.) 
Bu cümlede sözü geçen Uludağ’a gitme eylemi her kış sürekli olarak 
tekrarlandığından simple present tense ile ifade edilir. 
» I always drink milk before I go to sleep. (Uyumadan önce her zaman süt 
içerim.) 
Her gece süt içme eylemini yineleyip alışkanlık haline getirdiği için simple 
present tense kullanılır. 

Olumlu Cümleler / Affirmative Sentences 

ÖZNE / SUBJECT FİİL / VERB NESNE / OBJECT ANLAMI 

I play football Futbol oynarım. 

You speak Turkish Türkçe konuşursun. 

We like math. Matematiği severiz. 

They do their homework. Onlar ödevlerini yaparlar. 

He does his homework. O ödevini yapar. 

She studies English. O İngilizce çalışır. 

It drinks  milk. O süt içer. 

Yukarıdaki tabloyu incelediğimizde cümleleri kurarken kullanılan özneye göre 
fiillerin ek aldığını görmekteyiz. Geniş zamanda ” I, You, We, They” 
özneleriyle cümle kurarken fiil hiçbir ek almayarak yalın halinde kullanılır 
ancak söz konusu “He, She, It” ya da Ali (he), Ayşe (she), the cat (it)” gibi 
3.tekil şahıslar olduğunda fiil yalın halinde kullanılmaz ve belli kurallar 
çerçevesinde –s, -es, ies takılarından birini alır.  

 



Şimdi bu kuralları inceleyelim: 

 >  Pek çok fiil –s takısını almaktadır. 

Drinks            Sleeps       Writes            Loves 

 >  “-s , -ss , – sh , – ch , – x, -o, -z”  harfleriyle biten fiillerde, fiil  – es takısı alır. 

Goes        Watches        Kisses       Washes                Fixes 

 >  -y harfiyle biten fiillerde bu harften önce sessiz bir harf bulunuyorsa –
y harfi atılarak fiile -ies takısı getirilir. 

Cry → cries       Study → studies        Marry → marries 

Olumsuz Cümleler / Negative Sentences 

ÖZNE / 
SUBJECT 

Yardımcı Fiil / 
Auxiliary Verbs 

FİİL / 
VERB 

NESNE / 
OBJECT 

ANLAMI 

I don’t (do not) play football Ben futbol oynamam. 

You don’t (do not) speak Turkish. Türkçe konuşmazsın. 

We don’t (do not) like math. Matematiği sevmeyiz. 

They don’t (do not) do 
their 
homework. 

Onlar ödevlerini 
yapmazlar. 

He 
doesn’t (does 
not) 

do his homework. O ödevini yapmaz. 

She 
doesn’t (does 
not) 

study English. O İngilizce çalışmaz. 

It 
doesn’t (does 
not) 

drink milk. O süt içmez. 

  

 



Olumsuz cümle kurarken dikkat edilmesi gereken hususlar şunlardır: 
 >  Cümleyi olumsuz yaparken Don’t ve Doesn’t yardımcı öge olarak 
kullanılmaktadır, kullanılacak olan yardımcı fiil tabloda gösterildiği gibi 
özneye göre belirlenir. 
 >  Geniş zamanda 3.tekil şahıs kullanılarak kurulan cümlelerde fiile getirilmesi 
gereken 
–s , – es , – ies olumsuz cümle kurarken kullanılmamalıdır. 

OLUMLU                              OLUMSUZ 
She drinks milk. → She doesn’t drinks milk. (yanlış / false) 
She drinks milk. → She doesn’t drink milk. (doğru / true) 

Soru Cümleleri / Interrogative Sentences 

 >  Fiil tüm öznelerde tıpkı olumsuz cümlede olduğu gibi hiçbir takı almadan 
yalın haliyle kullanılmalıdır. Soru cümlelerine kısa cevap verirken; 

Yes, I / you / we / they do.                                   Yes, he / she / it does . 
No, I / you / we / they don’t.                             No , he / she / it doesn’t. 

Yardımcı Fiil / 
Auxiliary 
Verbs 

ÖZNE / 
SUBJECT 

FİİL 
/VERB 

NESNE / OBJECT ANLAMI 

Do I play football? Ben futbol oynar mıyım? 

Do you speak Turkish? Türkçe konuşur musun? 

Do we like Maths? Matematiği sever miyiz? 

Do they do 
their 
homework? 

Onlar ödevlerini yaparlar 
mı? 

Does he do his homework? O ödevini yapar mı? 

Does she study English? O İngilizce çalışır mı? 

Does it drink milk? O süt içer mi? 



Example(s) / Örnek(ler) 
» Do you get up early? (Erken kalkar mısın?) 
Yes I do. (Evet ben kalkarım.) 
» Does she go to the cinema at weekend? (O hafta sonları sinemaya gider 
mi?) 
No she doesn’t. (Hayır o gitmez.) 

 

 >  Soru sorarken yardımcı fiil olarak kullanılan DO ve DOES cümle başında yer 
alır. Ancak bir soru kelimesi kullanılarak soru sorulmak istendiğinde Do ve 
Does öncesinde bu soru kelimesi yer alır. Bu soru kelimelerini alan sorular 
artık YES/NO sorusu olmaz.!! 

When do you meet your friends? (Arkadaşlarınla ne zaman görüşürsün?) 
Where does she go at weekends? (O hafta sonları nereye gider?) 

Soru kelimeleri: 

WHAT : Ne? Bir nesne ya da soruya göre yapılan eylem ile cevap 
verilebilir. Kullanımı en yaygın soru kalıbıdır. !! 

WHAT TIME: Saat kaçta? Bu sorunun cevabında mutlaka bir saat bulunmalıdır.  

WHEN: Ne zaman? Cevap olarak saat, gün, ay, yıl ya da ‘ben çocukken, ödevimi 
yaparken’ gibi belli bir zaman süreci verilebilir. 

WHERE: Nerede? Sorunun anlamı bulunduğu soruya göre ‘nereden, nereye, 
neresi’ şeklinde değişiklik gösterebilir. Cevap olarak oda, 
bina, semt, ilçe, şehir, ülke vb yerler kullanılabilir.  

WHO: Kim? Bu sorunun cevabında mutlaka bir kişi olmalıdır.  

WHICH: Hangi? Genelde tercih soran sorularda karşımıza çıkar. Soruda ya 
da ortamda bulunanlar içerisinden tercihinizi belirterek 
cevap verebilirsiniz. 

HOW: Nasıl? 
How old..: Kaç yaşında? 
How much...:Ne kadar? (Miktar ya da para) 
How many...: Kaç tane? 
How long...:Ne kadar?(Süre ya da uzunluk) 
How often: Ne sıklıkla? 

Bulunduğu soruya göre en çok değişen kalıptır. Bu sebeple 
soru içinde bulunduğu farklı hallerinin anlamını bilmekte 
fayda vardır. 



WHY: Neden? Genellikle ‘because’ ile başlayan ve sorudaki eylemin neden 
yapıldığını açıklayan bir cevap verilir.  

WHOSE: Kimin? Genelde bir isimle birlikte kullanılan soru kalıbının cevabı 
kullanılan o ismin kime ait olduğu ile verilir. ‘whose pencil 
 Ali’s’ 

WHOM: Kiminle, kime? Soruya işi yapan kişinin etkileşimde olduğu kişi ile cevap 
verilir. 

Zaman İfadeleri / Time Expressions 

Geniş zamanda kullanılan ve eylemin ne sıklıkla yapıldığını ifade etmeyi 
sağlayan belli başlı zaman ifadeleri vardır. 

“HOW OFTEN ……..” soru kalıbı bir eylemin ne sıklıkla yapıldığını sormamızı 
sağlar ve bu soruya cevap verirken aşağıdaki zaman ifadeleri kullanılabilir.  
How often do you go to gym? (Ne sıklıkla spor salonuna gidersin?) 

Frequency Adverbs ( Sıklık Zarfları) 

Always = All the time: Her zaman 
Usually = Generally: Genellikle 
Often = Frequently: Sık sık 
Sometimes = From time to time: Bazen 
Rarely = Seldom: Nadiren 
Never: asla 

Yukardaki zaman zarfları cümle içerisinde kullanıldığında özne ile fiil arasına 
konur. 

Example(s) / Örnek(ler) 
» I never smoke. ( Ben asla sigara içmem.) 
» She sometimes goes to the cinema. ( O, bazen sinemaya gider.) 

Cümle sonuna zaman yerleştirmek için kullanılan prepositionlar: 
“IN,ON,AT” 

‘In’ edatı, belli bir zaman periyodunu anlatmak için sıklıkla tercih edilir. 

 Haftalardan bahsederken ‘in’ kullanılır. (weeks) 

Ör: in 3 weeks- 3 haftada/ 3 hafta içinde 



 Aylardan bahsederken ayların önüne ‘in’ getirilir. (months)  

Ör: in December– Aralık’ta/ Aralık ayında 

in June– Haziran’da 

 Yıllardan bahsederken yılın önüne ‘in’ gelir. (years) 

Ör: in 1990- 1990’da 

in 1970s- 1970’lerde 

in five years- 5 yılda/ 5 yıl içinde 

 Mevsimlerden bahsederken hangi mevsimse onun önüne ‘in’ gelir. 

(seasons) 

Ör: in winter– Kışın/Kış mevsiminde 

 Yüzyıl (asır) ve çağlardan bahsederken ‘in’ kullanılır. (centuries, ages) 

Ör: in 18th century- 18. Yüzyılda 

in the ice Age- Buz Çağı’nda 

 Günün üç vaktini anlatırken ‘in’ kullanılır. 

Ör: in the morning- Sabah/ Sabahleyin/ Sabah vakti, 

     in the afternoon- Öğlen/ Öğlenleyin/ Öğlen vakti 

    in the evening- Akşam/ Akşamleyin/ Akşam vakti 
Not: ‘in’ edatının kullanıldığı bazı kalıplar var. Yukarıdaki maddelerin dışında 
kalıplaşmış bazı durumları anlatırken bu sözcük öbeklerini kullanabilirsiniz.  
in the future– Gelecekte, 
in the past– Geçmişte, 
in a few days– Birkaç gün içinde 

 

‘on’ Kullanım Şekli 

‘On’ edatı, tarih ve günleri anlatırken sıklıkla kullanılır.  

 Günlerden önce ‘on’ edatı gelir. (days) 

Ör: on Fridays- Cumaları/ Cuma günleri 

on Saturday- Cumartesi/ Cumartesi günü 

 Tarihlerden önce gelir. (eğer ki tarih içerisinde gün varsa) 

Ör: on January 21- 21 Ocak günü/ 21 Ocak’ta 

on the 12th of November- Kasım’ın 12’si 



 Günün bölümlerinden bahsederken belli bir günün belli bir vaktini 

anlatmak için ‘on’ kullanılır. 

Ör: on Sunday morning- Pazar sabahı 
Not: Bazı özel günleri anlatmak için ‘on’ edatı tercih edilir. Burada dikkat 
edilmesi gereken ‘day’ kelimesi geçen kalıplar olmasıdır.   
On my birthday– Doğum günümde, 
On New Year’s Eve– Yeni yıl arifesinde, 
On Christmas Day– Noel Günü’nde 
 

‘at’ Kullanım Şekli 

‘at’ edatı, kesin bir zaman dilimini anlatmak için tercih edilir.  

 Kesin bir saati belirtmek için ‘at’ yapısı kullanılır. 

Ör: at 6 o’clock- Saat 6’da 

at 11.30 am- Sabah 11:30 ‘da 

 Gün içerisindeki belli bir zaman dilimi anlatılmak istenildiğinde tercih  

edilir. 

Ör: at night- Gece 

      at noon- Gündüz, 

      at midnight- Gece yarısı 

 Bazı özel kutlama günlerinden önce ‘at’ gelir. 

Ör: at Christmas- Noel’de 

      at Ramadan- Ramazan’da 

 Kesin bir zaman dilimi varsa bunun önüne ‘at’ gelir. 

Ör:at sunset- Gün batımında 

     at sunrise- Gün doğumunda 

    at dinner time- Akşam yemeği vakti, 

     at breakfast time- Kahvaltı zamanında 

Not: ‘At’ yapısının kullanıldığı bazı kalıplar ise şu şekildedir;  

At the same time– Aynı zamanda, 
At the moment– Şu anda 
At present– Şu anda/ Şimdi 
At the weekend– Hafta sonunda 



 

NOTE: on weekends  Haftasonları 

           At the weekend  Hafta sonunda  
 
Every  (her) + day (gün) → every day (her gün) 
Every  (her) + week (hafta)  →every week (her hafta) 
Every  (her) + year (yıl) → every year (her yıl) 
Every  (her) + night (gece) → every night (her gece) 

once  (bir kez) + a + day → once a day (günde bir kez) 
twice (iki kez) + a + week → twice a week (haftada iki kez) 
three times (üç kez) + a + year → three times a year (yılda üç kez) 
four times (dört kez) + a + day → four times a day (günde dört kez) 

Yukardaki zaman zarfları ise cümle içerisinde kullanıldığında cümlenin 
sonuna konur. 

Example(s) / Örnek(ler) 
» I get up early every day. ( Ben her gün erken kalkarım.) 
» She goes to the cinema twice a week. ( O, haftada iki kez sinemaya gider.) 

2) LIKE - DISLIKE 

Like 

“Beğenmek, hoşlanmak, sevmek” gibi anlamlara 
gelir. I (ben), you (sen,siz), we (biz), they (onlar) öznelerini kullanarak 
kurduğumuz cümlelerde like olarak kullanılırken he (erkeklerde 
o), she (kızlarda o), it (insan dışındaki tüm canlı-cansız varlıklarda o) ile 
kurulan cümlelerde likes olarak kullanmamız gerekir. 

Example(s) / Örnek(ler) 
» I like English. (Ben İngilizceyi severim.) 
» You like Maths. (Sen/Siz matematiği seversin/iz.) 
» We like Art. (Biz görsel sanatları severiz.) 
» They like Social Studies. (Onlar sosyal bilgileri severler.) 
» He likes Physical Education. (O beden eğitimini sever.) 
» She likes Science. (O fen bilimlerini sever.) 
» It likes Music. (O müziği sever.) 

 



Dislike (Don’t Like / Doesn’t Like) 

Sevmediğimiz, hoşlanmadığımız şeyleri ifade ederken cümleyi olumsuz 
yapmak için don’t like ya da doesn’t like kullanmamız 
gerekir. I/you/we/they ile birlikte don’t like, he/she/it özneleri ie birlikte 
kurulan cümlelerde doesn’t like kullanılır. 

Example(s) / Örnek(ler) 
» I don’t like checkers. (Damayı sevmem.) 
» You don’t like chess. (Satrancı sevmezsin/iz.) 
» We don’t like keepy uppy. (Top sektirmeyi sevmeyiz.) 
» They don’t like dodgeball. (Yakan topu sevmezler.) 
» He doesn’t like hopscotch. (O sekseği sevmez.) 
» She doesn’t like Blind Man’s Buff. (O körebeyi sevmez.) 
» It doesn’t like yoyo. (O yoyo sevmez.) 

UYARI Don’t like yerine dislike, doesn’t like yerine dislikes kullanılabilir. 

Example(s) / Örnek(ler) 
» I dislike fishing. (Balık tutmaktan hoşlanmam.) 
» You dislike playing soccer. (Sen/siz futbol oynamaktan hoşlanmazsın/ız.) 
» We dislike doing origami. (Biz origami yapmaktan hoşlanmayız.) 
» They don’t like dancing. (Onlar dans etmekten hoşlanmazlar.) 
» He dislikes singing songs. (O şarkı söylemekten hoşlanmaz.) 
» She dislikes doing puzzles. (O yapboz yapmaktan hoşlanmaz.) 
» It dislikes swimming. (O yüzmekten hoşlanmaz.) 

Love 

“Sevmek” anlamına gelir. Like ifadesinden farklı olarak daha güçlü bir 
anlama sahiptir. 

Example(s) / Örnek(ler) 
» I love action movies. (Aksiyon filmlerini severim.) 
» You love Hababam Sınıfı. (Sen/siz Hababam Sınıfı’nı sevesin/iz.) 
» We love science fiction. (Biz bilim kurgu severiz.) 
» They love horror movies.(Onlar korku filmlerini severler.) 
» He loves Spider Man. (O Örümcek Adam’ı sever.) 
» She loves Harry Potter. (O Harry Potter’ı sever.) 

 



Hate 

“Nefret etmek” anlamına gelir. Dislike ifadesinden daha güçlü bir anlama 
sahiptir. 

Example(s) / Örnek(ler) 
» I hate cheese. (Ben peynirden nefret ederim.) 
» You hate salami. (Sen/siz salamdan nefret edersin/iz.) 
» We hate sausages. (Biz sosisten nefret ederiz.) 
» They hate egg. (Onlar yumurtadan nefret ederler.) 
» He hates olives. (O zeytinden nefret eder.) 
» She hates coffee. (O kahveden nefret eder.) 
» It hates milk. (O sütten nefret eder.) 

Enjoy 

Bu ifade de tıpkı “like” gibi olumlu bir anlam taşır. “Zevk almak, sevmek, 
hoşlanmak” gibi anlamlara gelir. 

Example(s) / Örnek(ler) 
» I enjoy tennis. (Ben tenisten zevk alırım/hoşlanırım.) 
» They enjoy playing football. (Onlar futbol oynamaktan zevk 
alırlar/hoşlanırlar.) 
» He enjoys swimming. (O yüzmekten keyif alır/hoşlanır.) 
» She enjoys skipping rope. (O ip atlamaktan zevk alır/hoşlanır.) 

NOT: Bu ünitede ‘prefer’ kalıbı ile tercihlerimizden ve bu tercihlerin 
sebeplerinden bahsetmiştik.  

 EX: I prefer listening to pop music to jazz music.  
1) Because it is exciting. 
2) Because I love pop music. 
3) Because jazz music is unbearable. 

 
Prefer kalıbını 6.ve 7. Ünitelerde daha detaylı gördüğümüz için 2. Ünite konularına 
karıştırmak istemiyorum. O yğzden prefer konusunda sorun yaşayanlar için yine bir konu 
anlatımı bırakıyorum. 5. Ünitenin paylaşımlarından sonra 6. Ünitenin konusu olarak 
prefer’ü blogta daha detaylı bir şekilde paylaşacağım.  
https://www.ingilizcedilbilgisi.net/ingilizce-tercih-cumleleri-prefer/ 

 
 

Kaynaklar:  
https://blog.cambly.com/tr/in-on-at-ingilizce-zaman-edatlari/ 

https://www.ingilizcedilbilgisi.net/ingilizce-genis-zaman-simple-present-tense/ 
https://www.ingilizcedilbilgisi.net/likes-dislikes/ 

https://www.ingilizcedilbilgisi.net/ingilizce-tercih-cumleleri-prefer/
https://blog.cambly.com/tr/in-on-at-ingilizce-zaman-edatlari/
https://www.ingilizcedilbilgisi.net/ingilizce-genis-zaman-simple-present-tense/
https://www.ingilizcedilbilgisi.net/likes-dislikes/

